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Nr. 

 

 

Fractie 

 

Vraag 

1. ChristenUnie Bomenkap Nijreesbos 

 

Anderhalve week geleden zijn er in het Nijreesbos op grote schaal bomen 

gekapt. Het Nijreesbos ligt binnen de bebouwde kom en daarmee is de 

gemeente bevoegd gezag. 

Volgens de Wet natuurbescherming zijn nesten van inheemse vogelsoorten 

gedurende de broedperiode beschermd. Er mag dan niet gekapt worden. 

Voor houtgewassen geldt hiervoor in het algemeen de periode van 15 maart 

tot 15 juli. Binnen deze periode is kappen verboden conform Europese 

richtlijnen. Omdat de bomenkap in het Nijreesbos in deze periode plaats 

vond hebben wij de volgende vragen: 

1. Wie is eigenaar van dit bosperceel en is door deze eigenaar een 

ontheffing aangevraagd om toch in deze periode bomen te kappen. 

2. Wat kan een reden zijn om toch ontheffing te verlenen voor de 

omvangrijke bomenkap in dit gebied en is hiervoor het nodige onderzoek 

gedaan naar nesten en broedsels? 

3. Inwoners van de wijk Nijrees die hier veel wandelen hebben onder 

andere zwartkopmezen, glanskopmezen, kuifmezen en goudhaantjes 

waargenomen 

4. Waarom is er zoveel gekapt? Het Nijreesbos is onderdeel van de 

zuidelijke groene long van Almelo. 

5. Zijn er nog verdere plannen van bomenkap in dit gebied? 

 

Woordvoerder: mevrouw J. Buikema-Albers 

 

Portefeuillehouder: wethouder Van Rees 

 

 



 
 

 

 

Nr. 

 

 

Fractie 

 

Vraag 

2. PvdA Verkoop Kolkschool 

 

Op 11 juni 2019 laat het college via een raadsbrief weten dat ze instemt 

met de verkoop van de Kolkschool aan Kloos 2. In die raadsbrief legt het 

college uit welke afwegingen er zijn gemaakt om tot dit besluit te komen. 

Wat wij als fracties vreemd vinden is de manier waarop de raad in dit besluit 

wordt betrokken of beter gezegd wordt overgeslagen. Het college laat in de 

raadsbrief weten dat de raad in september 2017 bedenkingen heeft geuit 

tegen het voornemen van het college tot verkoop van de kolkschool aan 

Kloos 2. Zijn er nu volgens het college geen vragen of bedenkingen meer 

mogelijk? In 2017 kwam het college met een raadsvoorstel. En nu met een 

collegebesluit.  

Vragen: 
 

 Wat is er sinds 2017 veranderd waardoor het college de keuze 

maakt voor een collegebesluit over de verkoop van de kolkschool en 

niet naar de raad komt met een raadsvoorstel?  

 Verwacht het college dat de raad geen goed afgewogen besluit kan 

nemen in de verkoop van kolkschool? 

 Een aantal raadsfracties heeft het college via een brief gevraagd om 

geen onomkeerbare acties te ondernemen met betrekking tot de 

verkoop van de kolkschool omdat die raadsfracties nog veel vragen 

hebben over de verkoop, en die vragen via een politiek beraad 

beantwoordt willen hebben. In een reactie laat het college weten dat 

ze open staat voor een politiek beraad maar dat het besluit gewoon 

zal worden uitgevoerd en dat de kolkschool aan kloos2 wordt 

aangeboden.   

 Waarom wilt u het politiek beraad niet afwachten? Is dit de manier 

van samenwerking die u graag wil? 

 

 



 

Nr. 

 

 

Fractie 

 

Vraag 

 Is het college bereid om het politiek beraad over de verkoop van de 

Kolkschool af te wachten en eerst de vragen van de raadsfracties te 

beantwoorden voordat ze verdere acties onderneemt in de verkoop 

van de school?    

Woordvoerder: mevrouw J. Geerdink 

 

Portefeuillehouder: wethouder Langius/wethouder Van Rees 

 

3. Leefbaar 

Almelo 

Automaatje 

N.a.v. een schrijven van een vertegenwoordiger van de vrijwilligers van 

“Automaatje”. AUTOMAATJE, een landelijke organisatie met sinds januari 

2019 een Almelose afdeling, die helaas met ingang van 15 juli blijkbaar al 

weer dreigt te moeten stoppen wegens het wegvallen van een 

tegemoetkoming. 

 

- wat is de reden dat dit succesvolle project zo snel al weer stopt? 

- hoe is dit gecommuniceerd met de betrokkenen? 

- welke rol speelt de overheid in deze kwestie? 

- wat is hier nog in positieve zin aan te veranderen? 

- wat zijn alternatieven voor dit succesvolle project? 

- welke ruimte biedt de overheid tot voortzetting van dit project? 

 

Woordvoerder: de heer A.G.P. Hümmels 

 

Portefeuillehouder: wethouder Van Mierlo 

 

4. Leefbaar 

Almelo 

Nieuwe werkwijze 

 

Gezien de vele reacties en lopende kwesties wil ik langs deze weg nog eens 

een poging wagen m.b.t. het mobiliseren van “de kritische massa’. 

 

- Wat denken raad, college en ambtenaren te doen om de Nieuwe 

 Werkwijze, waar bij de burger centraal staat, vorm en inhoud te 

 geven? 

- hoe gelukkig zijn de ambtenaren met de huidige ontwikkelingen rond 

 de Nieuwe Werkwijze en hoe wordt dit gemonitord en positief 

 behandeld? 

- hoe gelukkig zijn de burgers met de huidige ontwikkelingen rond de 

 Nieuwe Werkwijze en hoe wordt dit gemonitord en positief 

 behandeld? 

- op welke wijze kunnen we interne en externe kritiek positief 

 benaderen en ons voordeel er mee doen voor Almelo? 

- hoe valt het te verklaren dat, anders dan oorspronkelijk beweerd, er 

 toch nog meer geld nodig is voor de Nieuwe Werkwijze? 

 

Woordvoerder: de heer A.G.P. Hümmels 

 

Portefeuillehouder: burgemeester Gerritsen 

 

 


